
Protokół Nr 1/XI/2018 
 

posiedzenia Komisji Ładu Społeczno-Prawnego 
Rady Miejskiej w Łodzi, 

z dnia 29 listopada 2018 r. 
 
DPr-BRM-II.0012.9.12.2018 
 

I.  Obecność na posiedzeniu: 
 
 

stan Komisji   -  9 radnych 
 
obecnych   -  8 radnych 
 
nieobecnych   -  1 radny 
 
oraz zaproszeni goście. 
 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
 
Zaproszenie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
 

II.  Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Marcin Gołaszewski 
Przewodniczący Komisji radny p. Tomasz Kacprzak 
 
 

III.  Proponowany porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
2. Wybór Przewodniczącego Komisji. 
a/ zgłaszanie kandydatów, 
b/ prezentacja kandydatów, 
c/ głosowanie. 
3. Przejęcie prowadzenia obrad przez Przewodniczącego Komisji. 
4. Ustalenie liczby Wiceprzewodniczących Komisji. 
5. Wybór Wiceprzewodniczących Komisji. 
a/ zgłaszanie kandydatów, 
b/ prezentacja kandydatów, 
c/ głosowanie. 
6. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 
 
 
Ad 1 - Otwarcie posiedzenia przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

    Pierwsze posiedzenie Komisji Ładu Społeczno-Prawnego otworzył Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Łodzi p. Marcin Gołaszewski. Radni przyjęli proponowany porządek 
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posiedzenia. Przewodniczący poinformował, że z ramienia Rady Miejskiej z Komisją będzie 
współpracował Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Bartosz Domaszewicz.  

 
Ad 2 - Wybór Przewodniczącego Komisji. 
 

Prowadzący posiedzenie Przewodniczący Rady Miejskiej p. Marcin Gołaszewski zwrócił 
się do radnych z prośbą o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji.  

 
Radna p. Antonina Majchrzak zaproponowała kandydaturę radnego p. Tomasza 

Kacprzaka. Radny p. Tomasz Kacprzak wyraził zgodę na kandydowanie Poinformował, że  
jest  Przewodniczącym Rady Miejskiej od trzech kadencji  i współpracował z Komisją Ładu 
Społeczno-Prawnego. 

 
Ponieważ nie było innych zgłoszeń, Prowadzący zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest 

za powołaniem kandydata na Przewodniczącego Komisji. 
 
Za powołaniem głosowało 6 radnych,  
przeciw - 0,  
wstrzymało się - 0. 
 
Radny p. Tomasz Kacprzak nie brał udziału w głosowaniu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał głos wybranemu Przewodniczącemu Komisji.  
 

Ad 3 - Przejęcie prowadzenia obrad przez przewodniczącego Komisji 
 

Prowadzenie obrad przejął przewodniczący Komisji, który podziękował radnym za wybór  
i zaufanie. 

 
Ad 4 - Ustalenie liczby wiceprzewodniczących Komisji 
 
Przewodniczący Komisji  p. Tomasz Kacprzak zaproponował, aby Komisja miała 
dwóch Wiceprzewodniczących. Radni nie wnieśli uwag do propozycji Przewodniczącego. 
Komisja jednomyślnie 7 głosami „za” zdecydowała o wyborze dwóch Wiceprzewodniczących 
Komisji. 
 
Ad 5 - Wybór Wiceprzewodniczących Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji p. Tomasz Kacprzak zaproponował kandydaturę radnej p. Antoniny 
Majchrzak.  

Radna p. Antonina Majchrzak jest debiutantką w Radzie Miejskiej.   
Radna wyraziła zgodę na kandydowanie.  
 

Za powołaniem głosowało 6 radnych,  
przeciw - 0,  
wstrzymało się - 1. 

 
Radna p. Antonina Majchrzak  wstrzymała się od głosu.   
 

Radny p. Bartłomiej Dyba-Bojarski zgłosił kandydaturę radnego p. Radosława Marca na 
Wiceprzewodniczącego Komisji. Radny w poprzedniej kadencji też pełnił te funkcję  
       Radny p. Radosław Marzec wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Za powołaniem głosowało 6 radnych,  
przeciw - 0,  
wstrzymało się - 0. 
 

Radny p. Radosław Marzec nie wziął udziału w głosowaniu.  
 

Ad 6 - Sprawy wniesione i wolne wnioski. 
 
Ustalono także, że stałym dniem posiedzeń Komisji będą wtorki o godz. 12.00. 
Przewodniczący Komisji poinformował, że na kolejnym  posiedzeniu w dniu 4 grudnia br.  
o godz. 12.00,  Komisja zajmie się zaopiniowaniem projektu budżetu miasta na 2019 r. 
 
Przewodniczący zaproponował, aby jedne z kolejnych posiedzeń były posiedzeniami 
wyjazdowymi. Wstępnie Przewodniczący zaproponował wizyty w Straży Miejskiej, w Komendzie 
Miejskiej Policji i w Komendzie Miejskiej Straży Pożarnej. 
 

Na tym prowadzący zamknął posiedzenie.  
 
 

                                                                                                  Przewodniczący 
                                                                                        Komisji Ładu Społeczno-Prawnego 
 
 
                                                                                                  Tomasz Kacprzak 
Protokół sporządziła 
 
Joanna Kaźmierczyk                                                                
 
 
 


